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Pani 

BARBARA GRYGORCEWICZ 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej   

w Koszalinie  

 

Pan 

JAKUB KOWALIK  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej   

w Koszalinie  

 

 

Odpowiadając na Państwa interpelację zgłoszoną na sesji Rady Miejskiej w dniu 17 września 

2020 r. w sprawie wykonania remontu ul. Doktora Andrzeja Zientarskiego informuję: 

 

W IV kwartale bieżącego roku planowane jest uzupełnienie nawierzchni masą bitumiczną 

w miejscach zapadnięć płyt drogowych. Realizacja prac uzależniona jest od zabezpieczenia środków 

finansowych na ten cel. 

Z uwagi na ograniczone środki finansowe w  planie budżetu Miasta na rok 2020 oraz 

w  Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2020 – 2023 nie ujęto wykonania dokumentacji projektowej 

oraz  realizacji docelowej nawierzchni  ulicy Doktora Andrzeja Zientarskiego.  Ze względu na to, że 

budżet Miasta na rok 2020 jest bardzo napięty, konieczne okazało się znaczące ograniczenie inwestycji. 

Miasto obecnie realizuje wiele inwestycji o znaczeniu ogólnomiejskim, między innymi  

dofinansowanych ze środków zewnętrznych. Dopiero po ich zakończeniu oraz  analizie  finansowej, 

będzie możliwe rozpoczęcie realizacji następnych zadań.  

 
 

Prezydent Miasta  

  Piotr Jedliński  

 


